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PROTOKÓŁ nr 35 

z posiedzenia                                          

Komisji Edukacji, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Radomiu                                          

z dnia 21 września 2022 r. 

 

Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji oraz zaproszeni Goście wg listy 

obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Posiedzenie otworzył  

i na nim przewodniczył Radny Dariusz Wójcik Przewodniczący Komisji, który powitał 

wszystkich Członków Komisji i zaproszonych Gości. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu nr 34 z posiedzenia Komisji.  

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej w Radomiu 

zawartych na drukach:  

− Nr 695 w sprawie  zmiany uchwały nr XXXI/267/2019 Rady Miejskiej 

w Radomiu z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie regulaminu określającego 

niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, 

szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Miasta Radomia.  

− Nr 696 w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznej Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej Nr 2  poprzez zmianę siedziby poradni.  

3. Sprawy różne.                                           

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1. Protokół nr 34 z posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie (8 głosów 

za).  

Ad. 2. Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik poprosił o przedstawienie 

projektów uchwał zawartych na drukach: 

- Nr 695 w sprawie  zmiany uchwały nr XXXI/267/2019 Rady Miejskiej w Radomiu 

z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie regulaminu określającego niektóre zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Miasta Radomia.  

Przedstawiciel Wydziału Edukacji Paweł Hernik poinformował, że w związku ze 

zmianą przepisów ustawy prawo oświatowe konieczne jest dokonanie zmian zapisów 

tej uchwały. Chodzi o dwie rzeczy tj. wprowadzenie funkcji mentora i określenia jego 

wynagradzania oraz wprowadzenie zmiany jeżeli chodzi o dodatki motywacyjne dla 

nauczycieli. Wprowadzenie funkcji mentora jest na podobnych zasadach jak do tej 

pory funkcjonowanie opiekuna stażu. Sposób wynagradzania i określania funduszu 

na realizację tego dodatku jest na podobnej zasadzie jak opiekuna stażu. Jeżeli 

chodzi o to ten zapis o dodatkach motywacyjnych dla nauczycieli, który do tej pory 

był przyporządkowany nauczycielom stażystom, kontraktowym, mianowanym 

i dyplomowanym będzie teraz dla nauczycieli początkujących, mianowanych 

i dyplomowanych. Zmiana ta wynika z zapisów ustawy prawa oświatowego.        

Radny Robert Utkowski zapytał jaka jest kwota dla nauczyciela mentora za to, że 

będzie mentorem. Przedstawiciel Wydziału Edukacji Paweł Hernik odpowiedział, 

że ma to być kwota między 70,00 zł. a 90,00 zł. miesięcznie natomiast fundusz jest 
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80,00 zł. na funkcję mentora. 80,00 zł brutto jest tą średnią kwotą. Radny Robert 

Utkowski zapytał czy to wynika z zapisów ustawy czy to jest ustalenie gminy. 

Przedstawiciel Wydziału Edukacji Paweł Hernik odpowiedział, że z zapisów 

ustawy wynika fakt pojawienia się takiego stanowiska natomiast kwota jest 

propozycją gminy. Radny Robert Utkowski powiedział, że wydaje mu się, że 

nauczyciel mentor będzie wykonywał trochę większą pracę niż opiekun stażu. 

Przedstawiciel Wydziału Edukacji Paweł Hernik powiedział, że z porównania 

zadań, które ma przypisane nauczyciel mentor jak i opiekun stażu wynika, że są to 

zadania porównywalne. W zasadzie nie ma jakichś różnic między tymi dwoma 

stanowiskami. Radna Małgorzat Półbratek zapytała czy jeżeli nauczyciel będzie 

miał kilku podopiecznych to będzie miał płacone razy kilku czy to jest kwota za 

pełnienie funkcji. Przedstawiciel Wydziału Edukacji Paweł Hernik odpowiedział, że 

wysokość dodatku zależy od tego ilu będzie miał podopiecznych.  

Radny Tomasz Gogacz zapytał w jakich widełkach są obecnie dodatki motywacyjne 

dla nauczycieli i dla dyrektorów szkół. Przedstawiciel Wydziału Edukacji Paweł 

Hernik odpowiedział, że w tej chwili nie ma przygotowanej takiej informacji. Jeśli 

chodzi o dyrektorów szkół to jest to 40% wynagrodzeń zasadniczych tej grupy. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik powiedział, że jest to zapisane 

w regulaminie i poprosił przedstawiciela Wydziału Edukacji o przygotowanie takiego 

regulaminu na kolejną komisję żeby radni mogli się z nim zapoznać. Radny Tomasz 

Gogacz zapytał w jakich widełkach są nauczyciele. Czy można mieć zerowy dodatek 

motywacyjny. Przedstawiciel Wydziału Edukacji Paweł Hernik odpowiedział, że 

widełki są od 1% do chyba 75% natomiast dyrektor ma fundusz i musi tym 

funduszem gospodarować. .  

Radna Wioletta Kotkowska powiedziała, że rozumie, iż ustawowo zmienione 

zostało nazewnictwo z opiekuna stażu na mentora stażu i zapytała czy mentor musi 

zwrócić uwagę na coś dodatkowego ustawowo. Czy ten zakres jego obowiązków 

wobec nauczyciela, którego prowadzi się nie zmienia czy zostało coś dołożone? 

Przedstawiciel Wydziału Edukacji Paweł Hernik odpowiedział, że w tej chwili nie 

potrafi powiedzieć jeśli chodzi o takie bardzo dokładne porównanie. Z analizy tych 

zadań, które do tej pory wykonywał i wykonuje dalej bo ta funkcja opiekuna stażu nie 

znika (funkcja opiekuna stażu będzie funkcjonować do bodajże 2027 roku) oraz 

zadań mentora nie widać jakichś różnic między jedną, a drugą funkcją.        

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zarządził głosowanie na projektem 

uchwały zwartym na druku Nr 695. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały na 

druku Nr 695 w sprawie  zmiany uchwały nr XXXI/267/2019 Rady Miejskiej 

w Radomiu z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie regulaminu określającego niektóre 

zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach 

i placówkach prowadzonych przez Gminę Miasta Radomia (8 Radnych za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się). Opinię nr 38 dołączono do materiałów z komisji.  

 
- Nr 696 w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznej Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej Nr 2  poprzez zmianę siedziby poradni  
Przedstawiciel Wydziału Edukacji Paweł Hernik poinformował, że ta uchwała 

wynika z przepisów ustawy prawo oświatowe z art. 89, który konkretyzuje w jaki 

sposób należy dokonać zamiany siedziby jednostki oświatowej.  

Radna Małgorzat Półbratek zapytała gdzie będzie nowa siedziba poradni. 

Przedstawiciel Wydziału Edukacji Paweł Hernik odpowiedział, że siedziba poradni 
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będzie przeniesiona na ul. Kujawską 19. Radny Kazimierz Staszewski zapytał czy 

budynek przy ul. Kujawskiej został już oddany do użytku po remoncie. 

Przedstawiciel Wydziału Edukacji Paweł Hernik odpowiedział, że ten budynek już 

funkcjonuje. Radny Kazimierz Staszewski zapytał z jaką datą będzie przeniesiona 

siedziba poradni. Przedstawiciel Wydziału Edukacji Paweł Hernik odpowiedział, 

że przeniesienie nastąpi z dniem 1 kwietnia 2023r.  

Radny Tomasz Gogacz zapytał czy dotychczasowa siedziba poradni przy ul. 

Toruńskiej jest w zasobach gminy. Co się stanie z tym budynkiem? Przedstawiciel 

Wydziału Edukacji Paweł Hernik odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik dopowiedział, że jest to budynek 

w zasobach gminy i z tego co wie to miasto rozmawia z jednostką wojskową WOT 

w celu uruchomienia tam orkiestry WOT-u.      

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zarządził głosowanie na projektem 

uchwały zwartym na druku Nr 696. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały na 

druku Nr 696 w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznej Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej Nr 2  poprzez zmianę siedziby poradni (8 Radnych za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się). Opinię nr 38 dołączono do materiałów z komisji.  

Ad. 3. Radna Małgorzata Półbratek poprosiła, aby komisja zastanowiła się w jaki 
sposób zdobyć środki dla orkiestry Grandioso. W mieście funkcjonuje system 
stypendialny dla sportowców za osiągnięcia sportowe, a przecież Grandioso 
zdobywa medale na arenie światowej, oni są mistrzami świata i nie ma dla nich 
żadnej gratyfikacji. Zasadnym byłoby zastanowienie się nad tym żeby coś takiego dla 
nich było. W przyszłym roku są mistrzostwa świata w Stanach Zjednoczonych 
i nasuwa się pytanie czy oni będą wstanie udźwignąć koszt wyjazdu. Dobrze byłoby 
żeby komisja pochyliła się nad tym tematem. Jeżeli sportowcy otrzymują stypendia to 
dlaczego orkiestra nie otrzymuje stypendiów za swoje osiągniecia. Radny Robert 
Utkowski powiedział, że zasadnym byłoby spróbować pomóc Grandioso 
w wyjeździe do Stanów Zjednoczonych.       
Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik poprosił przedstawiciela Wydziału 
Edukacji o przygotowanie na kolejne posiedzenie komisji informacji na temat 
funkcjonowania orkiestry Grandioso (koszty, ilość dzieci, jaki mają budżet, 
perspektywy wyjazdowe).    
Radny Robert Utkowski powiedział, że dobrze byłoby gdyby Grandioso wystąpiło 
do komisji z pismem opisującym całą sytuację.  
Radna Małgorzata Półbratek dodała, że orkiestra Grandioso jest promocją nie tylko 
miasta, ale i Polski na świecie. Miastu szczególnie powinno zależeć żeby pomóc im 
wziąć udział w następnych mistrzostwach. Do tej pory wszystkie wyjazdy finansują 
rodzice.   
Więcej spraw nie było. 
W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji podziękował 

wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie.                                                        

 

 

Przewodniczący Komisji 

  

    Dariusz Wójcik 
 

 

Protokołowała: 
Sylwia Sykuły 


